

国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2017②

下旬刊（总第 446 期 / 第 36 卷）

# 价值工程

国商界文联 会刊

国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊

国高等教育学会价值工程分会 会刊

国期刊网 全文收录期刊

国学术期刊（光盘版）

国学术期刊综合评价数据库来源期刊

方数据—数字化期刊群入网期刊

文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311



06>

9 771006 431068

万方数据

# 价值工程

# 目录

2017年2月下旬刊(总第446期/第36卷)  
1982年创刊 2017年2月28日出版

中国商界文联会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会会刊  
中国高等教育学会价值工程分会会刊

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编: 邵明信

总 编: 高志彪

总 编 室: 师瑞

电 话: 0311-87024742

编 辑 部: 马慧霞

刘英禄

电 话: 0311-83020178

0311-83036626

传 真: 0311-87024742

投稿信箱: vezzsbj@163.com

网 址: www.vezzs.com

责任编辑: 高生明

封面设计: 王金军

版面设计: 韩宇红

国内统一连续出版物号: CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号: ISSN 1006-4311

国内邮发代号: 18-2

国内订阅: 全国各地邮局

国内发行: 河北省报刊发行局

国外发行: 中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证: (石市) 1301024D00032

印 刷: 廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位: 价值工程杂志社

社 址: 石家庄市槐安西路 88 号卓达

物业楼 A501 室

邮 编: 050091

国内定价: 30.00 元人民币

海外定价: 30.00 美元

## \* 价值管理 \*

- 唐山市人口规模现状初步分析 ..... 王洋洋 等(1)  
浅议企业非正式群体对职场越轨行为的积极干预 ..... 黄雅菁(4)  
基于平衡记分卡的生态水利项目绩效评价研究 ..... 王美艳 等(7)  
海外电力工程投标报价方法及分析 ..... 邓超(9)  
江苏教育参与“一带一路”的战略地位和路径 ..... 季晔(11)  
基于人居环境科学理论的居住社区建设 ..... 梁爽 等(13)  
云南省城市规模分布演变及其空间特征 ..... 刘伟 等(15)  
工程决算审计风险因素阐释与回避风险的途径探索 ..... 陈勇光(19)  
如何加强城市地下运行电缆的保护 ..... 姜根章(21)  
武汉市雄楚大道 BRT 乘客满意度评价 ..... 胡袁媛 等(23)  
基于层次分析法的工程项目风险管理 ..... 王银(25)  
民族地区职业教育补偿与精准扶贫协调互动研究 ..... 张洪双 等(29)  
企业基准收益率确定方法的分析与改进 ..... 霍晓燕 等(31)  
关于社会审计独立性研究 ..... 文雪娟(33)  
机房分级在检验检疫机房标准化建设中的应用研究 ..... 池潇 等(35)  
基于培训师工作站的企业大学建设研究 ..... 滕开雯 等(37)  
关于扬黄灌区高效节水改造及管理取得成效的浅析 ..... 罗廷俊(40)  
BIM 应用中业主与设计方利益分配博弈分析 ..... 宋家仁 等(42)  
基于员工能力提升的绩效改进方案设计 ..... 王琳(45)  
职业院校教师企业实践的问题与对策 ..... 黄竹梅(47)  
浅析建设项目造价跟踪审计的问题及优化措施 ..... 杨辉敏(49)  
成都市 2025 锦江生态水系规划建设调查、分析及建议 ..... 赵洪彬 等(51)  
探析铁路工程轨道专业的投标报价技巧 ..... 刘美云(54)  
天然气输送管道安全运行及质量管理 ..... 文其志 等(56)  
基于粗糙集的盾构隧道结构稳定性评价 ..... 王仁敏 等(58)  
面向 PPP 项目的全过程造价咨询优化路径初探 ..... 朱绪琪 等(61)  
多品种预制梁场需求不均衡状态下制梁台座规模优化算法 ..... 张阿龙 等(64)  
昆玉铁路改造工程对九龙池地质环境影响评价 ..... 王仕林 等(67)  
多元混合培训模式研究 ..... 王十一 等(70)

## \* 价值链·供应链 \*

- 适应智能广播发展需要的校园定压广播系统升级实践 ..... 王永斌(72)  
基于 Android 的智慧竞赛 APP 设计与开发 ..... 李利杰(75)  
基于云计算的服务器虚拟化在高职院校实训平台中的应用研究 ..... 卢志标(77)  
基于 PORTLET 的数字化校园信息门户的研究 ..... 于东云(80)  
基于智慧社区 O2O 服务模式研究 ..... 柯玉富 等(82)  
浅谈创新驱动产业结构转型升级 ..... 裴小兵 等(84)  
基于供应链管理的物流信息集成系统 ..... 彭珉珺(86)  
基于 nRF24L01 家居无线温湿度监测系统设计 ..... 陈辉煌(88)  
将 Multi-agent 技术应用于房地产开发项目风险管理的可行性分析 ..... 鲁蕴华(90)  
基于 Web3D 技术的虚拟展馆设计与实现 ..... 方丹 等(92)

## \* 功能载体创新 \*

- 柯桥区农村生活污水处理技术及应用案例分析 ..... 许铁强 等(94)

基于 PLC 控制的机电一体化设备的安装与调试	* 价值应用 *
..... 张晓霞(96)	徐州市霾天气监测预报预警平台设计 ..... 王霄等(183)
透明混凝土的研究与应用 ..... 杨慧等(98)	VirtuoZo AAT 在自动空中三角测量中的应用 ..... 朱江涛等(188)
浅埋回填土质高速铁路隧道控制变形技术研究 ..... 温平(100)	《建筑材料》“场中校”教学模式的探索 ..... 朱群红(190)
压裂车变速箱模糊控制器的设计 ..... 苏宏彪等(103)	高职校园文化建设与学生人文素养教育的关系研究 ..... 罗晓春(192)
劲性混凝土结构基于性能的分灾抗震设计	适合我国国情的通航飞行员培养模式的探讨
..... 高彬森等(105)	..... 肖坪芳等(194)
高泥氧化铅锌矿的浮选工艺研究进展 ..... 张镜翠等(107)	地方本科院校应用型工科人才培养实践教学体系构建研究
两级 DTRO 工艺处理建制镇垃圾渗滤液工程实例	..... 王骏飞(196)
..... 杜宏伟等(110)	应用型本科院校辅助教学模式探索 ..... 邹德玉等(198)
基于 Ansys 的车桥结构随机振动疲劳寿命分析	楚雄彝族新民居设计探究 ..... 高静等(201)
..... 王鹏利(112)	关于英汉翻译中词类转换技巧的研究 ..... 高梅(203)
基于偏差补偿递推最小二乘法的荧光补偿方法	模型驱动生成 Web App 中的平台无关模型的建立
..... 王改云等(114)	..... 余俊等(205)
连翘叶的研究进展 ..... 潘婷婷(118)	生态住宅景观设计的探索与研究 ..... 彭璟等(207)
浅谈汽车转向操纵性的检测要求和检测方法 ..... 张伟力(120)	基于项目驱动法的应用型本科《工程概预算》课程教学改革研究
台湾地区老年公寓规划与设计 ..... 吴迪(122)	与实践 ..... 李倩(210)
区域锅炉房集中供热系统节能降耗技术分析 ..... 李昊(124)	基于最小二乘支持向量机的 VaR 计算方法研究
基于 3R 原则的建筑垃圾处理策略研究 ..... 杨子胜等(126)	..... 孙文凤等(212)
预应力混凝土现浇连续箱梁的设计 ..... 王鹏等(128)	高等体育院校田径课程课内外教学竞赛模式的构建及实施
纸基复合材料水性凹印金属油墨的研究 ..... 王睿等(131)	效果研究 ..... 孙长新等(216)
LOW Z-CTE FR-4 覆铜板的研制 ..... 叶致远(133)	污染变质食品引起急性胃肠炎的调查分析 ..... 张亦佳(220)
基于灰色理论的农村公路路面使用性能预测研究	便捷计算机安全维护工具系统的研制 ..... 陈景亮等(222)
..... 万年菊等(135)	面向职业岗位群的测绘工程职业本科培养模式探索
浅析矿山地下开采区移动盆地演化机制 ..... 田超等(137)	..... 夏永华等(224)
图书馆建筑设计研究 ..... 王智萌等(139)	汉维语重叠形式词语对比 ..... 李莉(227)
分析高速铁路隧道二衬混凝土渗漏水发生原因及整治措施	海南省幼儿(3~6岁)体质水平分析及比较研究
..... 王群(141)	..... 刘少凯等(229)
浅析铁路牵引供电系统防雷技术研究与建议 ..... 王志刚(143)	论如何提高高职高专学生自主学习能力 ..... 赵立华(232)
混凝土轨枕螺旋道钉锚固中应注意的事项 ..... 张智红(145)	行动学习法在中级财务会计教学创新设计探析
浅析渭河隧道拱部外露地表开挖施工技术 ..... 佟艳军(146)	..... 熊善丽(234)
绞车式钢丝绳牵引单轨吊运输系统的创新与应用	大学生“主题·合作·分享”式组织生活模式实探
..... 王俊平等(148)	..... 严波等(236)
SJ5200 型螺纹综合测量机测量圆柱螺纹环规中径原理的应用	* 工业工程 *
..... 丁逸伦(150)	电视机装配流水线的平衡分析与改进 ..... 林群阳等(239)
徐州地铁大龙湖站地连墙钢筋笼双机抬吊吊点设计及应用	* 理论综述 *
..... 张红艳(152)	股利政策影响因素述评 ..... 段凯(242)
探讨几种楼梯设计计算的方法及技巧 ..... 陈光(154)	* 综合 *
天然气中苯的脱除 ..... 焦庆玲(155)	基础设施 PPP 项目风险识别及分担研究 ..... 崔彩云等(245)
基于 TRIZ 的缩短改性沥青发育时间的研究应用	滇南传统民居教育中的环境伦理表征及研究途径
..... 彭欢等(157)	..... 付艳波等(248)
预应力混凝土管桩承载力计算和数值分析 ..... 黄彬等(159)	提升互联网时代大学生就业创业能力课程体系改革研究
通讯机房综合防雷设计与应用 ..... 赵永刚(161)	..... 谭明(250)
基于双折减系数法的边坡稳定性分析 ..... 倪凯(163)	高职建筑工程技术专业毕业生能力要求和岗位需求
新泽西护栏外观质量的改进措施研究 ..... 卓兴弟(165)	..... 张小礼等(252)
1000MW 二次再热机组取消启动电动给水泵的分析研究	高校科研管理的问题及对策研究 ..... 张莹(253)
..... 张黎音(167)	基于情境教学模式的智能学习空间的探索 ..... 薛惠(255)
浅埋火山灰隧道大变形段施工技术 ..... 裴树林(169)	黑龙江省煤炭资源综合利用现状与对策研究
UPVC 疲劳与损伤性能的研究 ..... 梁亚运等(172)	..... 姜明君等(256)
准噶尔盆地霍玛吐背斜带紫泥泉子组沉积相研究	农产品质量安全保障的微分博弈分析 ..... 张卫国等(258)
..... 隆雨辰等(176)	
大西客专上跨运营铁路框架墩施工技术 ..... 高荣峰(180)	

# Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.36 2.c

(Sum No.446)

Published in Feb. 28, 2017

**Inscribed:**

Yuan Baohua

**Honorary Editor-in-Chief:**

Gao Mingxin

**Executive Editor-in-chief:**

Gao Zhibiao

**Manager:**

Hebei Association for  
Science and Technology

**Sponser:**

Hebei Institute of  
Technology Economy and  
Modern Management

**Chief Edior's Department:**

Shi Rui

**Editor:**

Editorial Team of VE

**Publisher:**

Magazine Publishing House of VE

**Address:**

Room A501, Zhuoda Property  
House, No.88 Huai'an Road

**Tel:** (0311) 87024742

**E-mail:**  
vezzsbjb@163.com

**Ads.Registration:**  
1301024D00032

**Printed by:**

Changling Printing House, Langfang

**Distributor:**

Shijiazhuang Post Office

**Subscriptions:**

Chinese Local Post Office

**Domestic Issue Code:** 18-2

**Domestic Single Price:**

¥30.00

**Overseas Single Price:**

\$ 30.00

**Open Publishing**

**ISSN 1006-4311**

**CN 13-1085/N**

# CONTENTS

## VALUE MANAGEMENT

- 1 Preliminary Analysis of the Present Population Size in Tangshan City ..... WANG Yang-yang, et al.  
4 On the Active Intervention of Enterprise Informal Groups on Workplace Deviant Behavior ..... HUANG Ya-jing  
7 Performance Evaluation of Ecological Water Conservancy Projects Based on Balanced Scorecard ..... WANG Mei-yan, et al.  
9 Bidding Method and Analysis of Overseas Electric Power Engineering ..... DENG Chao  
11 Jiangsu Education's Strategic Position and Path in "Belt and Road" Initiative ..... JI Ye  
13 Design of Residential Community Based on Human Settlement Environment Science Theory ..... LIANG Shuang, et al.  
15 Evolution and Spatial Characteristics of City Size Distribution in Yunnan Province ..... LIU Wei, et al.  
19 Explanation of Project Final Accounts Auditing Risk Factors and Approaches to Avoiding Risks ..... CHEN Yong-guang  
21 Ways to Strengthen the Protection of Urban Underground Cable ..... JIANG Gen-zhang  
23 Evaluation on BRT Passenger Satisfaction of Xiongchu Avenue in Wuhan ..... HU Yuan-yuan, et al.  
25 Project Risk Management Based on Analytic Hierarchy Process ..... WANG Yin  
29 Research on Interaction between Vocational Education Compensation Mechanism and Targeted Poverty Alleviation in Ethnic Minority Areas ..... ZHANG Hong-shuang, et al.  
31 Analysis and Improvement of Determining Method of Enterprise Benchmark Rate of Return ..... HUO Xiao-yan, et al.  
33 Study on the Independence of Social Auditing ..... WEN Xue-juan  
35 Application and Research of Room Classification in the Standardization Construction of Inspection and Quarantine Room ..... CHI Xiao, et al.  
37 The Research of Corporate University Construction Based on the Trainers' Workstation ..... TENG Kai-wen, et al.  
40 Analysis on Achievements of High Efficiency Water Saving Reformation and Management in Yanghuang Irrigation Area ..... LUO Ting-jun  
42 The Game Theory Analysis between Owner and the Design Company on the Benefit Distribution of BIM Application ..... SONG Jia-ren, et al.  
45 Design of Performance Improvement Scheme Based on Employee Capacity Improvement ..... WANG Lin  
47 Problems and Countermeasures of Vocational College Teachers' Practice in Enterprise ..... HUANG Zhu-mei  
49 Analysis on Problems and Optimization Measures of Construction Project Cost Tracking Audit ..... YANG Hui-min  
51 2025 Chengdu Jinjiang River Ecological Planning and Construction Survey, Analysis and Suggestions ..... ZHAO Hong-bin, et al.  
54 Bidding Skills of Track Specialty in Railway Engineering ..... LIU Mei-yun  
56 Safe Operation and Quality Control of Natural Gas Transmission Pipeline ..... WEN Qi-zhi, et al.  
58 Stability Evaluation of Shield Tunnel Structures Based on Rough Set ..... WANG Ren-min, et al.  
61 An Approach to the Optimal Path of Whole Process Cost Consultation for PPP Project ..... ZHU Xu-qi, et al.  
64 Beam Pedestal Scale Optimization Algorithm of Multiple Prefabricated Beam Field under Unbalanced Demand ..... ZHANG A-long, et al.  
67 Assessment on the Impact of Kunming-Yuxi Railway Reconstruction Project on the Geological Environmental of Kowloon Pool ..... WANG Shi-lin, et al.

## VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

- 72 Practice of Campus Constant Pressure Broadcasting System Upgrade Adapting to the Development of Intelligent Broadcasting ..... WANG Yong-bin  
75 Design and Development of Intelligence Contest APP Based on Android ..... LI Li-jie  
77 Research on the Application of Server Virtualization Based on Cloud Computing in the Training Platform of Higher Vocational Colleges ..... LU Zhi-biao  
80 Research on Digital Campus Information Portal Based on PORTLET ..... YU Dong-yun  
82 Research on O2O Service Model Based on Intelligent Community ..... KE Yu-fu,*et al.*  
84 Research on the Transformation and Upgrading of Innovation Driven Industrial Structure ..... PEI Xiao-bing,*et al.*  
86 Logistics Information Integration System Based on Supply Chain Management ..... PENG Min-jun  
88 Design of Household Wireless Temperature and Humidity Monitoring System Based on nRF24L01 ..... CHEN Hui-huang  
90 The Feasibility Analysis of Applying Multi-agent Technology to the Risk Management of Real Estate Development Project ..... LU Yun-hua  
92 Design and Implementation of Virtual Exhibition Hall Based on Web3D Technology ..... FANG Dan,*et al.*

## FUNCTION CARRIER INNOVATION

- 94 Analysis of Rural Domestic Sewage Treatment Technology and Application in Keqiao District ..... XU Tie-qiang,*et al.*  
96 Installation and Debugging of Mechatronics Equipment Based on PLC Control ..... ZHANG Xiao-xia  
98 Research and Application of Transparent Concrete ..... YANG Hui,*et al.*  
100 Research on Control Technology of High-speed Railway Tunnel with Shallow Backfill Soil ..... WEN Ping  
103 Design of Fuzzy Controller for Gearbox of Fracturing Truck ..... SU Hong-biao,*et al.*  
105 Performance-based Damage-reduction Seismic Design of the Steel Reinforced Concrete Structure ..... GAO Bin-sen,*et al.*  
107 Research Development and Flotation Process of High Mud Oxidized Lead-Zinc Ore ..... ZHANG Jing-cui,*et al.*  
110 Project Example of Two-stage DTRO Process for Treating Landfill Leachate in Organic Town ..... DU Hong-wei,*et al.*  
112 Analysis of Random Vibration Fatigue Life of Vehicle Axle Structure Based on Ansys ..... WANG Peng-li  
114 Fluorescence Compensation Method Based on Bias Compensation Recursive Last Squares ..... WANG Gai-yun,*et al.*  
118 Advances in Forsythia Suspensa Leaves ..... PAN Ting-ting  
120 A Brief Discussion on the Testing Requirements and Detection Methods of Automotive Steering Maneuverability ..... ZHANG Wei-li  
122 Planning and Design of Apartments for the Elderly in Taiwan Province ..... WU Di  
124 Analysis on Energy Saving and Consumption Reducing Technology of Central Heating System in Regional Boiler Room ..... LI Hao  
126 Research on Processing Strategies of Construction Waste Based on 3R Principle ..... YANG Zi-sheng,*et al.*  
128 Design of Prestressed Concrete Cast-in-place Continuous Box Girder ..... WANG Peng,*et al.*  
131 Research on the Water-based Metal Gravure Ink of the Paper-based Composite Material ..... WANG Rui,*et al.*  
133 Development of LOW Z-CTE FR-4 CCL ..... YE Zhi-yuan  
135 Study on Performance Prediction of the Rural Road Pavement Based on Grey Theory ..... WAN Nian-ju,*et al.*  
137 Analysis on the Evolution Mechanism of the Moving Basin in Underground Mining Area ..... TIAN Chao,*et al.*  
139 Study on the Architectural Design of Library ..... WANG Zhi-meng,*et al.*  
141 Analysis on the Causes and Treatment Measures for the Leakage of Secondary Lining Concrete in High-speed Railway Tunnel ..... WANG Qun  
143 Analysis and Suggestion on Lightning Protection Technology of Railway Traction Power Supply System ..... WANG Zhi-gang  
145 Matters Needing Attention in the Screw Spike Anchoring of Concrete Sleeper ..... ZHANG Zhi-hong  
146 Construction Technology of Exposed Surface Excavation of Weihe Tunnel Arch ..... TONG Yan-jun  
148 Innovation and Application of Transportation System for Winch Type Monorail Hoist Wire Rope Traction ..... WANG Jun-ping,*et al.*  
150 Measurement and Application on Pitch Diameter of Cylindrical Threaded Ring Gauges Based on SJ5200-thread Integrated Measuring Machine ..... DING Yi-lun  
152 Design and Application of Double Crane Lifting Points of Reinforced Cage in Dalonghu Station of Xuzhou Subway ..... ZHANG Hong-yan  
154 Discussion on the Methods and Skills of Stairs Design and Calculation ..... CHEN Guang  
155 Removal of Benzene from Natural Gas ..... JIAO Qing-ling  
157 Research and Application of Shortening Development Time of Modified Asphalt Based on TRIZ ..... PENG Huan,*et al.*  
159 Calculation and Numerical Analysis of Bearing Capacity of Prestressed Concrete Pipe Pile ..... HUANG Bin,*et al.*  
161 Design and Application of Integrated Lightning Protection for Communication Room ..... ZHAO Yong-gang  
163 Analysis of Slope Stability Based on Dual Reduction Factor Method ..... NI Kai

165 On the Improvement Measures of Exterior Quality of New Jersey Guardrail .....	ZHUO Xing-di
167 Analysis and Research on Canceling the Start-up Electric Water Feed Pump by 1000MW Double-reheat Unit .....	ZHANG Li-ying
169 Construction Technology of Large Deformation Section of Shallow Buried Volcanic Ash Tunnel .....	PEI Shu-lin
172 Study on Fatigue and Damage Performance of UPVC .....	LIANG Ya-yun, <i>et al.</i>
176 Study on Sedimentary Facies of Ziniquanzi in Houma Spit Anticline Belt of Junggar Anticline Belt .....	LONG Yu-chen, <i>et al.</i>
180 Construction Technology of the Frame Pier of Daxi Passenger Dedicated Line to Cross the Operating Railway .....	GAO Rong-feng

### VALUE APPLICATION

183 The Design of Haze Monitoring and Warning Platform for Xuzhou .....	WANG Xiao, <i>et al.</i>
188 Application of VirtuoZo AAT in Automatic Aerial Triangulation .....	ZHU Jiang-tao, <i>et al.</i>
190 Analysis on the "Chang Zhongxiao" Teaching Model for Building Materials .....	ZHU Qun-hong
192 On Relationship between the Campus Culture Construction and the Students' Humanistic Quality Education in Higher Vocational Colleges .....	LUO Xiao-chun
194 Discussion on the Training Mode of General Aviation Pilots Suitable for China's National Conditions .....	XIAO Ping-fang, <i>et al.</i>
196 Research on the Practical Teaching System of Applied Engineering Personnel Training in Local Universities .....	WANG Jun-fei
198 Exploration of Auxiliary Teaching Mode in Applied Undergraduate Colleges .....	ZOU De-yu, <i>et al.</i>
201 The New Dwellings Design of Chuxiong Yi Nationality .....	GAO Jing, <i>et al.</i>
203 A Study on the Conversion Skills of Parts of Speech in English-Chinese Translation .....	GAO Mei
205 Establishment of Platform Independent Model for an MDA Based Web App .....	YU Jun, <i>et al.</i>
207 Research on Landscape Design of Ecological Residence .....	PENG Jing, <i>et al.</i>
210 Research and Application of Teaching Reform to Engineering Budget Course with Project-driven Method in Application-oriented College .....	LI Qian
212 Study of VaR Calculation Methods Based on Least Squares Support Vector Machine .....	SUN Wen-feng, <i>et al.</i>
216 Study on Implementation Effect and Construction of Teaching Contest Model of Track and Field Curricular and Extracurricular of Physical Education Major in Sports University .....	SUN Chang-xin, <i>et al.</i>
220 Investigation and Analysis of Acute Gastroenteritis Caused by Tainted Food .....	ZHANG Yi-jia
222 Develop of Convenient Computer Security Maintenance Tools System .....	CHEN Jing-liang, <i>et al.</i>
224 Exploration on the Training Mode of Surveying and Mapping Engineering Undergraduate Based on Professional Post Group .....	XIA Yong-hua, <i>et al.</i>
227 The Contrast of Chinese and Uighur Reduplication Words .....	LI Li
229 Analysis and Comparative Study on Physical Fitness of Young Children (3 ~ 6 Years Old) in Hainan Province .....	LIU Shao-kai, <i>et al.</i>
232 How to Improve Students' Autonomous Learning Ability in Higher Vocational Colleges .....	ZHAO Li-hua
234 On the Innovative Design of Action Learning in the Teaching of Intermediate Financial Accounting .....	XIONG Shan-li
236 Practice and Exploration on the New Model of "Theme and Cooperation and Sharing" in the Regular Activities of the Party Organization of College Student Party Members .....	YAN Bo, <i>et al.</i>

### IE

239 Balance Analysis and Improvement of an TV Assembly Line .....	LIN Qun-yang, <i>et al.</i>
---	-----------------------------

### THEORETICAL REVIEW

242 A Review of the Influencing Factors of Dividend Policy .....	DUAN Kai
--	----------

### COMPREHENSION

245 Research on Risk Identification and Sharing of Infrastructure PPP Project .....	CUI Cai-yun, <i>et al.</i>
248 Characterization and Research Approach of Environmental Ethics Education in Southern Yunnan Traditional Dwellings .....	FU Yan-bo, <i>et al.</i>
250 Research on Curriculum System Reform of Improving College Students' Employability and Entrepreneurship in the Internet Age .....	TAN Ming
252 Capacity Requirements and Job Requirements of Graduates Majoring in Architectural Engineering .....	ZHANG Xiao-li, <i>et al.</i>
253 Research on the Problems and Countermeasures of Scientific Research Management in Universities .....	ZHANG Ying
255 The Exploration of Intelligent Learning Space Based on Situational Teaching Model .....	XUE Hui
256 The Present Situation and Countermeasures of Comprehensive Utilization of Coal Resources in Heilongjiang Province .....	JIANG Ming-jun, <i>et al.</i>
258 Differential Game Analysis on Quality Safety Guarantee of Agricultural Products .....	ZHANG Wei-guo, <i>et al.</i>



千賀文玩



扫一扫关注我们



蕴千年之精华 散万物之灵气

石家庄千贺文化传播有限公司是全国第一家集高档文玩产品研发、生产加工、销售于一体的综合型企业。其主打品牌“千贺文玩” 系列产品由顶尖鉴定专家及一流设计团队倾力打造，有木珠类产品、奇石收藏系列、茶具香具系列、字画类产品等，风格温润典雅、简约时尚，为顾客带去愉悦的身心享受。

石家庄千贺文化传播有限公司

官方网址：[www.qhwh.cc](http://www.qhwh.cc)

地址：中国·石家庄 维明南大街266号恒大华府2号商务楼6楼

招商热线：400-600-2526

- 正 正品保障
- 赔 假一赔十
- 免 全国免邮
- 保 运输保险
- 快 闪电发货
- 付 货到付款